

## Bestyrelsesmøde hos Charlotte den 16. februar 2011

Fuldtalligt fremmøde

Bestyrelsen drøftede vejsituationen.

Der var almindelig tilfredshed med som snerydningsordningen fungerer, men det har været en betydelig omkostning i 2010, idet hele det indbetalte kontingent stort set er gået til snerydning.

Når vi ser på vejenes tilstand kan man se at vinteren har været dyr. Det vil være nødvendigt at foretage udbedring af frostskafer. Ove tager kontakt til asfaltfirma så vi prøver at få et realistisk omkostningsskøn til næste bestyrelsesmøde den 6. april.

Vi drøftede de forskellige p. problemer på vendepladsen. Sven tager de med i beretningen til generalforsamling med opfordring til at holde en fordragelig tone og være flexibel når der er sammenkomster, der giver lidt ekstra trafik (parkering) på vejen.

Teltudlejning. Det viser sig, at der ikke er betalt for leje af teltet ved arrangementer i 2010. Anja kontakter Jesper for opklaring vedr det nye telt og Michael kontakter Pia vedr hendes lån samt lån op til hendes aflevering til JESPER.

Vi indfører en "lånebog" med udlånsaftaler og kvittering for betaling. Aftaler administreres af Jesper med ref. til kasserer Michael.

Alle har nu betalt kontingent for 2010 men der har været et par vanskelige udfordringer. Vi drøftede evt gebyr for sen indbetaling. I første omgang tager Sven det med i beretning på generalforsamling.

Fastelavn Vi sætter det nye telt op.

Anja redigerer invitation og producerer. Vi har tønne fra sidste år, men Charlotte køber ind til præmier tønneindhold og traktement. Præmie til kattedronning og dronning. Og til bedst udklædte dreng /pige

Ove og Sven sørger for ophængning. Telt opstilles lørdag d 5 arrangement søndag den 6. marts. Sven aftaler foto m. Martin.

Generalforsamling

Skal holdes i sidste halvdel af april. Det bliver så den 29 april i Sognegården. Sven reserverer .Bestyrelsesmedlemmer på valg modtager genvalg.

Sven kontakter Anker vedr. dirigent. Sven kontakter revisor og div suppleanter om de modtager genvalg.

Michael har regnskab klar i næste uge til revisor.

Budgetoplæg til næste bestyrelsesmøde hos Ove.  
Forslag omkring årets rose. Måske kommer der andre gode ideer inden generalforsamlingen.

Kontingent Michael omdeler kontingentpåmindelse i næste uge.  
(kan vi spare en runde, hvis den omdeles sammen med Fastelavnsskriv??????)

Bestyrelsesmøde igen den 6. april hos Ove hvor hovedtema bliver generalforsamling, budget mv

*Og det er kl 19*

*Tak for i aften*

*/Sven*